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Abstract (en)
The feed reservoir holds a molten metal, e.g. steel, and comprises a refractory bottom, some refractory partitions, at least one nozzle, arranged in the
refractory bottom in order to evacuate by flowing of the molten metal from the reservoir, and a refractory stopper (8). The stopper (8) incorporates a
cavity (9) and is placed on the bottom of the reservoir. The cavity (9) receives the jet of molten metal from a ladle placed above the reservoir. The
cavity (9) in the stopper (8) is formed by a stopper bottom (11) and an essentially vertical wall, the surface of the stopper bottom defining a convex
volume, e.g. in the form of a pyramid or a cone. The reservoir incorporates at least one draining hole.

Abstract (fr)
Réservoir d'alimentation (2) destiné a retenir un métal fondu et notamment un acier, réservoir comprenant un fond réfractaire (5), des cloisons
réfractaires (6), au moins une busette (7), ménagée dans le fond réfractaire pour évacuer par écoulement le métal fondu du réservoir, un tampon
réfractaire (8), comportant une cavité (9), placé sur le fond du réservoir (2) et destiné a recevoir un jet (10) de métal fondu en provenance d'une
poche (1) déplacée au-dessus dudit réservoir, caractérisé en ce que la cavité du tampon (8) est formée d'un fond de tampon (11) et d'une paroi
sensiblement verticale, la surface du fond de tampon définissant un volume convexe. <IMAGE>
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